

## 银黄胶囊说明书

请仔细阅读说明书并按说明使用或在药师指导下购买和使用

【药品名称】

通用名称:银黄胶囊

汉语拼音: Yinhuang Jiaonang

份】金银花提取物、黄芩提取物。辅料为淀粉。

状】本品为硬胶囊,内容物为黄棕色的粉末;味微苦。

【功能主治】清热解毒。用于急慢性扁桃体炎,急慢性咽喉炎,上呼吸道感染。 格】每粒装0.3g。

【用法用量】口服。一次2~4粒,一日4次。

【不良反应】尚不明确。

忌】尚不明确。

【注意事项】

1. 忌辛辣、鱼腥食物。

2. 不宜在服药期间同时服用温补性中成药。

3. 脾气虚寒症见有大便溏者慎用。

4. 扁桃体化脓及全身高热者应去医院就诊。

5. 服药三天后症状无改善,或出现其他症状,应去医院就诊。

6. 按照用法用量服用, 儿童应在医师指导下服用。

7. 对本品过敏者禁用,过敏体质者慎用。

8. 本品性状发生改变时禁止使用。

9. 儿童必须在成人的监护下使用 10. 请将本品放在儿童不能接触的地方。

11. 如正在使用其他药品,使用本品前请咨询医师或药师。

【药物相互作用】如与其他药物同时使用可能会发生药物的相互作用, 详情请咨询 医师或药师。

藏】密封。

装】铝塑泡罩包装, 12粒/板×2板/袋/盒。

【有效期】36个月。

【执行标准】国家食品药品监督管理总局国家药品标准WS。-B-3692-98-21

【批准文号】国药准字Z20063382

【说明书修订日期】2020年09月28日

【药品上市许可持有人】

企业名称: 重庆陪都药业股份有限公司

注册地址: 重庆市南岸区鸡冠石正街178号

【生产企业】

企业名称: 重庆陪都药业股份有限公司

生产地址: 重庆市南岸区鸡冠石正街178号

邮政编码: 400063

电话号码: (023) 62940362 62940570

传真号码: (023) 62940581

址: www.capeidu.com

如有问题请与生产企业联系。

## **PEIDU**



## Yinhuang Capsules package insert

Please read carefully this package insert and apply under the doctor's instruction

[Drug Names]

Generic Name: Yinhuang Capsules

[Ingredients] Extracts of Flos Lonicerae and Radix Scutellariae, Excipient: Starch

[Description] Capsules, containing yellowish-brown powder; taste, slightly bitter.

[ Action and indications ] To remove heat and toxicity, for the treatment of acute or chronic tonsillitis, pharyngitis, infection of upper respiratory tract.

[Usage and dosage] Oral administration, 2-4 capsules, 4 times a day.

[Specification] 0.3g per capsule

Adverse reactions I unknown [Contraindications] unknown

[ Precautions ]

1. Contraindicated with pungent, spicy and fishy food.

2. Incompatible with warming and recuperating Chinese prepared medicine.

3. Used with caution in patients suffering diarrhea due to the deficiency and coldness of spleen-OI.

4. Patients suffering suppurative tonsillitis and fever of the whole body should see a doctor for treatment. 5. See a doctor for treatment if no symptom relieved in three days or other symptoms emerged.

6. Apply according to usage and dosage, children should apply under the doctor's instruction.

7. Contraindicated in patients who are allergic to this drug, used with caution in allergic constitution.

8. Discontinue using if the character changed. 9. Children should apply under the supervision of adults.

10. Keep away from children.

11. Please consult doctor or pharmacist before applying this drug if use other drugs at the same time. [Drug interactions] Drug interactions may happen if in combination with other drugs at the same time,

please consult doctor or pharmacist for details.

[Storage] Preserve in well closed containers [Package] Aluminum-plastic bubble cap. 12 capsules / plate × 2 plates / bag / box

[Validity] 36 months

[Executive standard] National Drug Standard WS<sub>3</sub>-B-3692-98-21

Approval No. J Z20063382 (China)

[Revise Date ] Sept. 28th,2020

[ Manufacturer ]

Chongqing PEIDU Pharmaceutical Co., LTD

Address: No. 178, Jiguanshi Street, Nan'an District, Chongqing, P. R. China Postcode: 400063

Tel: 0086-23-62940362 62940570

Fax: 0086-23-62940581

Register Address: No. 178, Jiguanshi Street, Nan'an District, Chongqing, P. R. China

Web: www.capeidu.com

If there are any questions, please contact with manufacturer